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 Protokół Nr XVIII/2019  

z Sesji Rady Powiatu Grójeckiego 

odbytej w dniu 19 grudnia 2019 r.   

  

Sesja odbyła się w Sali Konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Grójcu 

ul. Piłsudskiego 59.  

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak o godzinie 9.00 otworzył Sesję 

wypowiadając formułę „Otwieram Sesję Rady Powiatu Grójeckiego”. 

Następnie powitał Panie i Panów Radnych Powiatu Grójeckiego, Dyrektorów 

jednostek organizacyjnych Powiatu Grójeckiego oraz Naczelników wydziałów 

Starostwa Powiatowego, Sekretarza Powiatu, Skarbnika Powiatu oraz przybyłych 

gości.    

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady poinformował, że obecnie w Sesji uczestniczy  

17 radnych, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności 

stanowi (zał. nr 1) do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał klauzurę informacją RODO.    

    

Ad. 3  

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad:  

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Powiatu z dnia 28 października 2019 r.  

5. Sprawozdanie Starosty Grójeckiego z pracy Zarządu Powiatu i informacje 

Starosty Grójeckiego. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

6.1. zmieniająca Uchwałę Budżetową Powiatu Grójeckiego na rok 2019, 

6.2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata  

2019-2032”; 
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6.3. uchwalenia regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania 

nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Grójecki,  

6.4. ustalenia rozkładu godzin pracy oraz harmonogramu dyżurów aptek 

ogólnodostępnych w dni powszednie, w niedziele, święta i inne dni wolne  

od pracy na terenie Powiatu Grójeckiego na 2020 rok,  

6.5. upoważnienia Zarządu Powiatu Grójeckiego do zawarcia z Gminą Grójec 

porozumienia na przekazanie utrzymania ulic powiatowych na terenie miasta  

w 2020 roku, 

6.6. upoważnienia Zarządu Powiatu Grójeckiego do zawarcia z Gminą Mogielnica 

porozumienia na przekazanie utrzymania ulic powiatowych na terenie miasta  

w 2020 roku, 

6.7. upoważnienia Zarządu Powiatu Grójeckiego do zawarcia z Gminą Nowe Miasto 

porozumienia na przekazanie utrzymania ulic powiatowych na terenie miasta  

w 2020 roku, 

6.8. upoważnienia Zarządu Powiatu Grójeckiego do zawarcia z Gminą Warka 

porozumienia na przekazanie utrzymania ulic powiatowych na terenie miasta  

w 2020 roku, 

7. Sprawozdania z prac Komisji Stałych od ostatniej Sesji Rady Powiatu Grójeckiego.  

8. Interpelacje i zapytania radnych.  

9. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

10. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Porządek obrad został przyjęty.  

Ad. 4  

Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Powiatu z dnia 28 października 2019 r.  

 

W związku z brakiem uwag protokół został przyjęty.   

 

Ad. 5  

Sprawozdanie Starosty Grójeckiego z pracy Zarządu Powiatu i informacje Starosty 

Grójeckiego. – przedstawił Starosta Krzysztof Ambroziak /załącznik/  

 

Na posiedzenie przybył radny Adolf Maciak, Władysław Kumorek, Paweł Iwanicki. 

Obecnych na sali 20 radnych.  
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Starosta Krzysztof Ambroziak odnośnie zatrudnienia w szpitalach poinformował, że 

według przepisów RODO nie można przedstawiać niektórych informacji, czyli 

żadnych nazwisk oraz pojedynczych stanowisk, które można zidentyfikować.  

Następnie Starosta przedstawił analizę zatrudnienia w SP ZOZ w Nowym Mieście 

według stanu na dzień 1 kwietnia 2019 r. (ilość etatów 222,15) oraz na dzień  

18 grudnia 2019 r. (ilość etatów 218). Szczegółowe informacje zawiera załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Następnie Starosta przedstawił analizę wynagrodzenia oraz ilość etatów w PCM 

Grójec według stanu na miesiąc grudzień 2018 r. oraz na miesiąc grudzień 2019 r. 

Szczegółowe informacje zawiera załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Radny Wojciech Wojtczak poprosił o przekazanie informacji w wersji papierowej 

wszystkim radnym.  

 

Radny Władysław Kumorek poprosił o przestawienie stanowiska Zarządu Powiatu  

w sprawie drogi Koziegłowy – Wola Palczewska.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że zarząd ma rozpoznanie potrzeb na 

terenie powiatu. Są drogi bardziej i mniej potrzebne. Obecnie musimy rozpoznać, 

jakie są to środki i przeprowadzić rozmowy z samorządami. Jak będzie wypracowane 

ostateczne stanowisko zostanie przedstawione na posiedzeniu Komisji Transportu. 

 

Radny Władysław Kumorek przypominał, że w poprzedniej kadencji nie było 

zainteresowania ze strony gminy Warka tą sprawą.      

 

Radna Grażyna Kijuc odniosła się do sprawy firmy NOVOTAX zwracając się  

z zapytaniem, kto sprawdzał i podpisał umowę pod względem prawnym. Następnie 

radna odniosła się do sprawy samochodów znajdujących się na parkingach i zwróciła 

się z zapytaniem, jakich lat dot. sprawa.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że umowa był podpisana przez byłego 

Starostę p. Ścisłowskiego i Wicestarostę p. Dobrzyńskiego a pod względem 

prawnym parafowana przez Radcę Prawnego Mariana Seweryna. Sprawa została 

skierowana do Sądu w Radomiu, który zasądził 86 tys. zł zwrotu środków dla firmy 

przez powiat. Następnie zostało wniesione odwołanie przez byłego Starostę oraz 

Prezesa firmy. Sprawa została przekazana do Sądu w Lublinie, który zasadził zwrot 
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łącznie ponad 300 tys. zł. Powiat złożył kasację natomiast skład sędziowski uznał, że 

nie wpływa to na wstrzymanie egzekucji i nakazał wypłatę środków.  

 

Radca Prawny Marian Seweryn odnosząc się do sprawy firmy NOVOTAX 

poinformował, że sprawa jest prawomocna, ale została złożona kasacja do Sądu 

Najwyższego. Umowa z firmą została podpisana przez Starostę Ścisłowskiego oraz 

Wicestarostę Dobrzyńskiego. Umowa pod względem prawnym była opiniowana 

przez moją osobę. Sąd w pierwszej instancji zasądził kwotę w wysokości 86 tys. zł. 

dla firmy NOVOTAX podszedł do sprawy zupełnie inaczej niż Sąd Apelacyjny  

w Lublinie, który zasądził pełną kwotę. Po przenalizowaniu całej sprawy można 

stwierdzić, że umowa z firmą NOVOTAX nigdy nie mogła doprowadzić do zwrotu 

podatku VAT. Spółka NOVOTAX zaproponowała wydzierżawienie Muzeum. VAT 

można odzyskać wtedy, kiedy dana jednostka ma dochody.  

 

Radna Grażyna Kijuc zwróciła się z zapytaniem czy ze strony firmy NOVOTAX 

również był prawnik, który akceptował pod względem prawnym umowę.    

 

Radca Prawny Marian Seweryn poinformował, że prawnik firmy pojawił się  

w późniejszym czasie. Następnie radca poinformował o dokumencie, który mówi  

o bardzo wysokich stawach, jakie pobierała firma za swoje usługi. (napisanie projektu 

umowy dzierżawy z Muzeum to kwota 1800 zł netto).  

Wynagrodzenie dla spółki miało polegać na tym, że jeśli powiat odzyska podatek 

VAT, czyli ok. 3 mln zł. to spółka otrzyma 7% od odzyskanej kwoty.  

 

Radny Jan Madej poinformował, że jeśli była opinia prawa to obsługa prawna 

odpowiada za treść.   

Radna Grażyna Kijuc poinformowała, że nie należy zrzucać winy na nikogo. Pytanie, 

jakie zadała dot. czy na dzień podpisywania umowy była ona sprawdzona po kątem 

prawnym.  

 

Radca Prawny Marian Seweryn poinformował, że umowa była parafowana pod 

względem formalnym. Umowa zawierała wszystkie elementy, jakie powinna 

zawierać. Merytoryczną odpowiedzialność za treść umowy odpowiada Starosta i 

Wicestarosta, którzy podpisali umowę.  

 

Radny Władysław Kumorek zwrócił się z zapytaniem, w jaki sposób firma uzasadniła 

przed Sądem, że poniosła straty jak umowa została zerwana i nie była realizowana.  
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Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że zwróciliśmy się z zapytaniem do 

prezesa firmy czy była możliwość odzyskania VAT-u. Prezes firmy twierdził, że 

wszystko w Urzędzie Skarbowym było przygotowane wystarczyło tylko złożyć podpis 

przez Starostę i dostarczyć odpowiednie dokumenty finansowe, czyli deklarację 

podatkową. Wszystko zostało przygotowane i nastąpiło zerwanie umowy taki twierdzi 

prezes firmy. Starosta zwrócił się do radcy prawnego o przedstawianie informacji czy 

umowa została zerwana na piśmie i czy jak twierdzi prezes firmy, że w terminie nie 

została złożona deklaracja.    

 

Radca Prawny Marian Seweryn poinformował, że Starosta Ścisłowski podjął decyzję 

o nieskładaniu deklaracji podatkowej na kwotę ok. 3 mln zł. została złożona 

deklaracja na kwotę 0 zł. i to zamknęło możliwość odzyskania VAT-u. Umowa z firmą 

została wypowiedziana na piśmie w późniejszym czasie. 

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że jak byłaby złożona odpowiednia 

deklaracja a powiat nie odzyskałby VAT-u to powiat nie zmusiłaby płacić tych 

pieniędzy.  

 

Radny Wojciech Wojtczak zwrócił się z zapytaniem jak zeznawali świadkowie  

w sprawie. Radny poinformował, że były Starosta został wmanipulowany  

w podpisanie umowy.  

 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Fiks zwrócił się z zapytaniem, w jaki sposób można 

wyegzekwować zaniedbania od byłego Starosty, który naraził powiat na straty  

w wysokości ponad 300 tys. zł.  

 

Radny Robert Lipiec zwrócił się z zapytywaniem czy bezpośrednią przyczyną 

wypowiedzenia warunków umowy było złożenie nieodpowiedniej deklaracji.  

 

Radca Prawny Marian Seweryn poinformował, że złożenie zerowej deklaracji 

uniemożliwiło wykonanie umowy. Sąd Okręgowy uznał wypowiedzenie umowy, jako 

uzasadnione.  

 

Radny Dariusz Piątkowski przypominał, że współpracę z firmą NOVOTAX nawiązał 

były Wicestarosta p. Dobrzyński. Jak można podpisywać umowę na zwrot podatku 

VAT bez opinii Ministerstwa Finansów. Odzyskanie VAT-u byłoby równoważne  

z utratą dofinansowania z Urzędu Marszałkowskiego.  
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Radna Marzena Rosołowska poinformowała, że ktoś podpisał i zaparafował umowę 

teraz powiat musi zapłać ponad 300 tys. zł. i nie ma nikogo odpowiedzialnego.    

 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Fiks poinformował, że z przedstawionych informacji 

wynika, że umowa nie powinna być podpisana. Powinnyśmy podjąć takie działania, 

aby odzyskać te środki.   

 

Wicestarosta Jolanta Sitarek odnosząc się do słów radnego Wojtczaka czy wszystko 

wykonaliśmy w tej sprawie poinformowała, że Zarząd Powiatu otrzymał wyrok  

a sprawa miała miejsce w poprzedniej kadencji jak również apelacja była składana  

w poprzedniej kadencji.    

 

Radny Robert Lipiec poinformował, że powiat zapłaciłby firmie ok. 80 tys. zł. wtedy, 

kiedy zawarte byłoby porozumienie, ale porozumienia nie było i sprawa trafiła do 

Sądu gdzie została zasądzona kwota ponad 300 tys. zł.  

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poprosił o przybliżenie sprawy  

p. Sułowskiego i samochodów pozostawionych na parkingu oraz związanych z tą 

sprawą opłat.   

 

Radca Prawny Marian Seweryn poinformował, że są to sprawy dot. dawnych lat. 

Sprawa była uchylana przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze. Pełnomocnik  

p. Sułowskiego, odwołuje się od wszystkich decyzji, co wydłuża całe postępowanie. 

Pan Sułowski żądał zapłaty za dwa lub trzy samochody jednak pełnomocnik 

prowadząc sprawę podjął decyzję, aby do sprawy podłączyć wszystkie samochody 

na parkingu nawet te, które nie miały nic wspólnego z powiatem. Obecnie powiat 

poniesie koszty za dwa samochody pozostawione na parkingu.  

 

Radna Grażyna Kijuc poinformowała, że zadała pytanie, z jakich lat były te sprawy, 

aby całe niejasności nie spadły na poprzednią kadencję.   

 

Radny Dariusz Piątkowski odnosząc się do wynagrodzenia i zatrudnienia 

pracowników w PCM Grójec poinformował, że w poprzedniej kadencji został 

wprowadzony w błąd i w związku z zaistniałą sytuacją złożył oświadczenie. 

„Szanowni Państwo, Radni oraz wszyscy przybyli i osoby oglądające on-line tę sesję. 

W związku z zaistniałą sytuacją dotyczącą niczym nieuzasadnioną bardzo 

wygórowaną pensją jednego z pracowników PCM w Grójcu chciałbym złożyć 

oświadczenie, że ja, jako Dariusz Piątkowski Wicestarosta Powiatu Grójeckiego 



7 
 

poprzednie kadencji nic nie wiedziałem o takim procederze, świadomie nazwałem to 

procederem, gdyż uznałem to za nieetyczne, niegospodarne i przede wszystkim za 

nieuczciwe wobec innych pracowników grójeckiego szpitala, gdzie tak wygórowane 

pobory jednego pracownika pokrywają trzy, a w niektórych przypadkach cztery 

pensje. Jestem za tym żeby ludzie zarabiali jak najlepiej, ale w ramach możliwości 

danej jednostki, kompetencji i zdrowego rozsądku. Pracę w samorządzie postrzegam 

i traktuję, jako misję tworzenia i pozostawienia czegoś po sobie, ale przede 

wszystkim pilnowania publicznych pieniędzy, czyli moich i moich wyborców 

podatków, jakie łożą na funkcjonowanie naszego samorządu i zadań z nim 

związanych, Byłem w różnych konfiguracjach samorządowych, w opozycji, w koalicji 

rządzącej i zawsze miałem  

i mam zasadę, ze nie ma ludzi uprzywilejowanych tzw. „świętach krów” jedną stalą 

umowę, jaką mam to z moimi wyborcami, którzy zaufali ideałom, mojemu programowi 

i wybierają mnie na kolejne kadencje wierząc, że moje działania będą takie jak do tej 

pory. Niech to oświadczenie będzie przestrogą dla tych wszystkich, którzy idąc do 

samorządu myślą, że będą na nim zarabiali w sposób nieetyczny, nieuczciwy i bez 

poszanowania relacji miedzy ludzkich. Jestem przekonany, że w tej Radzie jest wielu 

Radnych, którzy myślą podobnie, bo jako lokalni patrioci mimo różnic, jakie nas 

dzielą, na pierwszym miejscu jest dobro naszej małej Ojczyzny.”     

 

Radna Anna Steczkowska odniosła się do analizy zatrudnienia w SP ZOZ Nowe 

Miasto zwróciła się o przedsienie analizy zatrudnienia do 1 czerwca br.  

 

Radny Wojciech Wojtczak odniósł się do braku możliwości zlikwidowania stanowiska 

ordynatora w oddziale techniczno-gospodarczym ze względu na okres ochronny 

gdzie koszt miesięczny to 13.155 tys. zł. Radny zwrócił się z zapytaniem, jakie 

czynniki składają się na ta kwotę.   

 

Prezes PCM Grójec Joanna Czarnecka poinformowała, że według obowiązujących 

przepisów RODO nie może ujawnić szczegółowych wynagrodzeń poszczególnych 

pracowników.  

 

Radny Jan Madej poinformował, że w PCM Grójec były również utworzone inne 

stanowiska między innymi doradców prawnych. Następnie radny poinformował, że 

sprawa budowy SOR-u została zgłoszona do Prokuratury. Zostały podjęte pewne 

decyzje, za które ktoś powinien odpowiadać i ponosić konsekwencje.  
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Radny Dariusz Piątkowski zwrócił się z zapytaniem czy Przewodniczącym Komisji 

Przetargowej przy realizacji SOR-u była ta sama osoba, co kosztuje spółkę ponad 13 

tys. zł. miesięcznie.  

 

Prezes PCM Grójec Joanna Czarnecka poinformowała, że nie może udzielić 

odpowiedzi na pytanie z uwagi na obowiązując przepisy RODO. Pytanie powinno być 

inaczej sformułowane.  

 

Radny Dariusz Piątkowski zwrócił się z zapytaniem, kto był Przewodniczącym 

Komisji Przetargowej przy realizacji SOR-u i odpowiada za błędy, które zostały 

wykazane przez komisję z Ministerstwa.  

 

 Prezes PCM Grójec Joanna Czarnecka poinformowała, że Przewodniczącym 

Komisji Przetargowej był Włodzimierz Bednarski. Natomiast odpowiedzialność  

w każdym przetargu ponosi kierownik zamawiającego, czyli prezes. Sekretarzem był 

Hubert Wasila. Prezes poinformowała także o brakujących dokumentach 

przetargowych.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że szereg dokumentów dot. przetargu 

nie było w formie papierowej, ale na laptopie. Pracownik nie pojawił się w pracy i nie 

można było odczytać dokumentów.  

 

Radny Wojciech Wojtczak odniósł się do sprawy nieprzekazanego pisma radnym 

dot. straty finansowej w PCM Grójec.  

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poinformował, że sprawa była omawiana 

na posiedzeniu Komisji Zdrowia.  

 

Radny Dariusz Piątkowski odniósł się do sprawy przekazania ciągów cieplnych 

gminie Grójec. Czy przekazanie odbywa się decyzją Zarządu Powiatu czy Rady 

Powiatu.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że sprawa jest przygotowywana przez 

Zarząd Powiatu i zostały przygotowane umowy w tej sprawie przez poprzedniego 

Starostę. 

 

Radny Władysław Kumorek poruszył sprawę likwidowanej Biblioteki Powiatowej.  
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Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że zadania Biblioteki Powiatowej nie 

zostaną zamknięte zostają przeniesione do Biblioteki Gminnej. Uchwała, która mówi  

o likwidacji biblioteki musi być tak sformułowana, ponieważ wymagają tego przepisy.          

 

Ad. 6  

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

 

Ad. 6.1  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego zmieniający Uchwałę Budżetową 

Powiatu Grójeckiego na rok 2019 - przedstawiał Skarbnik Powiatu Witold Kępka 

/załącznik/  

 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

  

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 19 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 19 radnych. 

Uchwała Nr XVIII/123/2019 została przyjęta jednogłośnie 19 głosów „za”.   

Ad. 6.2  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata 2019-2032” - przedstawiał Skarbnik Powiatu 

Witold Kępka /załącznik/  

 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

  

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 19 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 19 radnych. 

Uchwała Nr XVIII/124/2019 została przyjęta jednogłośnie 19 głosów „za”. 

 

Ad. 6.3  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie uchwalenia regulaminu 

określającego niektóre zasady wynagradzania nauczycieli w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Grójecki – przedstawiła Naczelnika Wydz. 

EiZ Barbara Orłowska /załącznik/  

 

Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 17 radnych. 

Uchwała Nr XVIII/125/2019 została przyjęta jednogłośnie 17 głosów „za”. 

 

Ad. 6.4  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie ustalenia rozkładu godzin 

pracy oraz harmonogramu dyżurów aptek ogólnodostępnych w dni powszednie,  

w niedziele, święta i inne dni wolne od pracy na terenie Powiatu Grójeckiego na 2020 

rok – przedstawiła Naczelnika Wydz. EiZ Barbara Orłowska /załącznik/ 

 

Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

  

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 19 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 19 radnych. 

Uchwała Nr XVIII/126/2019 została przyjęta 18 głosów „za” przy 1 głosie 

„przeciw”.  

 

Ad. 6.5  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie upoważnienia Zarządu 

Powiatu Grójeckiego do zawarcia z Gminą Grójec porozumienia na przekazanie 

utrzymania ulic powiatowych na terenie miasta w 2020 roku, - przedstawił 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak /załącznik/  

 

Komisja Transportu pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

  

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 20 radnych. 

Uchwała Nr XVIII/127/2019 została przyjęta jednogłośnie 20 głosów „za”.  

 

Ad. 6.6  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie upoważnienia Zarządu 

Powiatu Grójeckiego do zawarcia z Gminą Mogielnica porozumienia na przekazanie 

utrzymania ulic powiatowych na terenie miasta w 2020 roku, - przedstawił 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak /załącznik/  
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Komisja Transportu pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

  

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 20 radnych. 

Uchwała Nr XVIII/128/2019 została przyjęta jednogłośnie 20 głosów „za”.  

 

Ad. 6.7  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie upoważnienia Zarządu 

Powiatu Grójeckiego do zawarcia z Gminą Nowe Miasto porozumienia na 

przekazanie utrzymania ulic powiatowych na terenie miasta w 2020 roku, - 

przedstawił Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak /załącznik/  

 

Komisja Transportu pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

  

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 20 radnych. 

Uchwała Nr XVIII/129/2019 została przyjęta jednogłośnie 20 głosów „za”.  

 

Ad. 6.8  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie upoważnienia Zarządu 

Powiatu Grójeckiego do zawarcia z Gminą Warka porozumienia na przekazanie 

utrzymania ulic powiatowych na terenie miasta w 2020 roku - przedstawił 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak /załącznik/  

 

Komisja Transportu pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.  

  

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 20 radnych. 

Uchwała Nr XVIII/130/2019 została przyjęta jednogłośnie 20 głosów „za”.  

 

Ad. 7  

Sprawozdania z prac Komisji Stałych od ostatniej Sesji Rady Powiatu Grójeckiego.  

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia Krzysztof Fiks poinformował, że komisja odbyła 

dwa posiedzenia pierwsze wspólnie ze wszystkimi komisji w celu zaopiniowania 

projektu budżetu na 2020 r. Na drugim posiedzeniu komisja zaopiniowała pozytywnie 
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projekt Uchwały Rady Powiatu dot. harmonogramu dyżurów aptek, który to projekt 

był tematem obrad dzisiejszej Sesji Rady Powiatu. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Jan Madej poinformował, że komisja odbyła jedno 

posiedzeniu w celu zaopiniowania projektu budżetu na 2020 r.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty Robert Lipiec poinformował, że komisja odbyła 

posiedzenie w celu zaopiniowania projektu budżetu na 2020 r. oraz drugie 

posiedzenie, na którym zaopiniowała projekt uchwały dot. regulaminu 

wynagradzania, który był tematem obrad dzisiejszej Sesji Rady Powiatu oraz projekt 

Uchwały Rady Powiatu dot. likwidacji Biblioteki Powiatowej, który to projekt będzie 

przedstawiony na Sesji Rady Powiatu w dniu 30 grudnia 2019 r. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Marzena Rosołowska poinformowała, że komisja 

odbyła posiedzenie w celu zaopiniowania projektu budżetu na 2020 r. oraz drugie 

posiedzenie, na którym zostały zaopiniowane projekty uchwał dot. porozumień na 

utrzymanie ulic powiatowych oraz zajęła się sprawą przejazdów autobusowych.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów Adam Balcerowicz poinformował, że komisja 

odbyła posiedzenie w celu zaopiniowania projektu budżetu na 2020 r. oraz drugie 

posiedzeniu w celu zaopiniowania projektów uchwał będących tematem obrad 

dzisiejszej Sesji Rady Powiatu.  

 

Ad. 8  

Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poinformował, że nie wpłynęła żadna 

interpelacja i zapytanie. 

 

Ad. 9  

Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

 

Radny Władysław Kumorek zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Rolnictwa Jana 

Madeja poruszając sprawę spotkań z mieszkańcami Warki gdzie radny mówił 

mieszkańcom, że nie możemy zrobić drogi, ponieważ musimy spłacać długi szpitala, 

które narobiła poprzednia ekipa rządząca. 
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Radny Jan Madej odnosząc się wypowiedzi przedmówcy poinformował, że nic 

takiego nie miało miejsca nie należy wierzyć we wszystko, co ludzie mówią. Mogłem 

tylko powiedzieć, że finansowanie szpitali jest złe i jest dużym obciążeniem dla 

powiatu, co powoduje odgraniczenia w wykonywaniu inwestycji i wykonujemy tylko 

takie inwestycje gdzie otrzymujemy dofinansowanie.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Adam Balcerowicz zwrócił się z zapytaniem do radnego 

Wojtczaka czy radny przygotował odpowiedź na pismo wystosowane przez 

Przewodniczącego Rady i Zarząd Powiatu.   

 

Radny Wojciech Wojtczak poinformował, że nie jest to pismo, na które musi 

odpowiedzieć.  

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poinformował, że radny na jednej  

z wcześniejszych sesji poruszył ważną sprawę, za którą bierze radny 

odpowiedzialność. Radny oskarżył pielęgniarki i lekarzy PCM publicznie, więc jak 

posiadł taką wiedzę to powinien powiadomić o tym odpowiednie organy.   

 

Radny Wojciech Wojtczak zgłosił wniosek formalny dot. zamknięcia Sesji Rady 

Powiatu.  

Wniosek nie uzyskał większości głosów – 7 głosów „za”, 10 głosów „przeciw” przy  

3 głosach „wstrzymujących się”.   

 

Radny Jan Madej poruszył sprawę finansowania Warsztatów Terapii Zajęciowej. 

Zwrócił się z zapytaniem czy środki finansowe są przekazywane placówkom w takiej 

samej wysokości.  

 

Radna Marzena Rosołowska poinformowała, że każdy powinien brać 

odpowiedzialność za swoje wypowiedzi.  

 

Radny Władysław Kumorek odniósł się do sprawy korepetycji w LO Grójec. 

Poinformował, że przeciwko jego osobie był prowadzony hejt telefoniczny czy jest 

absolwentem tej szkoły. Radny poinformował, że do sprawy należy wrócić. Wszyscy 

wiedzą o tej sprawie tylko nikt nie chce mówić. 

 

Wicestarosta Jolanta Sitarek poinformowała, że pracowała w szkole podstawowej  

a poza plotkami to nie ma wiedzy na temat udzielanych korepetycji w LO Grójec.  

 



14 
 

Radny Robert Lipiec poinformował, że sprawa była tematem obrad Komisji Oświaty, 

na którą została poproszona Dyrektor LO Grójec oraz radny Kumorek. Na 

posiedzeniu zapytałem radnego czy ma jakieś dowody. Radny Kumorek przedstawiał 

informacje słowne. Komisja Oświaty przygląda się sprawie jak również monitoruje 

sprawę przygotowania ankiety dla uczniów pod kątem korepetycji. Szkoła nie ma 

możliwości, aby przekazać cały materiał na zajęciach, rodzice nie mają czasu dla 

dzieci z różnych powodów, więc często rodzice wysyłają swoje dzieci na korepetycje. 

Problem korepetycji polega na tym, aby nauczyciel, który uczy danego ucznia nie 

udzielał mu korepetycji, co jest niemoralne.   

 

Radny Władysław Kumorek poinformował, że ankieta powinna być przeprowadzona 

natychmiast. Są osoby, które z korepetycji uzyskały duże korzyści majątkowe.  

 

Wicestarosta Jolanta Sitarek poinformowała, że nauczyciel ma prawo udzielać 

korepetycji i wielu nauczycieli prowadzi działalność. Jest również wielu nauczycieli 

gdzie rodzice czekają latami, aby posłać dziecko na korepetycje.      

 

Radny Michał Pruś poinformował, że jeśli ktoś ma dowody na jakiś temat to powinien 

zawiadomić o sprawie odpowiednie organy. 

 

Radny Władysław Kumorek poinformował, że to nie jest tak, że rodzice wymuszają 

korepetycje. Problem jest inny, ponieważ były sygnały na spotkaniach  

z mieszkańcami dot. nieposyłania dziecka do LO Grójec, ponieważ nie stać rodzica 

na opłacanie korepetycji, więc dziecko zostało zapisane do innej placówki.   

 

Radny Adolf Maciak odnosząc się do udzielanych korepetycji przez nauczycieli 

poinformował, że naganną sprawą jest to, kiedy nauczyciel nakłania swojego ucznia 

do korzystania z korepetycji.  

 

Radna Teresa Bednarska poinformowała, że za funkcjonowanie szkoły odpowiada 

dyrektor, który kieruje personelem a personel powinien wiedzieć, jakie są 

oczekiwania.    

 

Starosta Krzysztof Ambroziak zaprosił wszystkich radnych na spotkanie wigilijne, 

które odbędzie się 20 grudnia 2019 r. godz. 10.00.  
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Ad. 10  

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Janusz 

Karbowiak o godz. 12.05 zamknął posiedzenie wypowiadając formułę „Zamykam 

Sesję Rady Powiatu Grójeckiego”. 

 

 

     Protokołowała:                                                                    Przewodniczył: 

 

     Ineza Banach                                                                    Janusz Karbowiak   

 

 


